



Frankfurt  
RheinMain

Wirtschaft

Standort  
Plus

Kreis Offenbach

Standort Plus  
Kreis Offenbach



Leisure, Culture & Sports

Tourism &  
Activities

Discover the metropolis in nature

## Discover the metropolis in nature

### Kontraste machen den Kreis Offenbach so außergewöhnlich

Typisch für den Kreis Offenbach ist der Mix aus Großstadt und Natur. Wälder, der Main und einige Seen, Streuobstwiesen, historische Fachwerkkulisse, Klosteranlagen, Schlösser sowie abwechslungsreiche Freizeit- und Sportangebote – das bietet der Kreis Offenbach. Tradition und Moderne vereint auch die lebendige Kulturszene: Burgfestspiele und Klosterkonzerte in einzigartigen Kulissen, Museen in historischem Gemäuer, Deutschlands erstes Autokino und Galerien im Loft. Der Kreis Offenbach ist Mitglied in der KulturRegion FRM und nimmt außerdem am Kultursommer Südhessen teil.

#### Entdecken Sie den Kreis Offenbach:

- + Apfelweinroute mit Streuobstwiesen
- + Zeppelinmuseum Neu-Isenburg
- + Steinbrüche Mühlheim
- + Langener Waldsee
- + Seligenstadt mit Klosteranlage
- + Renaissanceschloss in Heusenstamm
- + Schloss Wolfsgarten in Langen
- + Golfplätze
- + Altstadt und Burgruine Dreieichenhain

### Contrasts are what make the Offenbach district so extraordinary

*Typical of the Offenbach district is the mix of big city and nature. Forests, the river Main and lakes, orchard meadows, historical half-timbered buildings, monasteries, castles, and a wide range of leisure and sports activities – that's what the Offenbach district has to offer. The lively cultural scene also combines tradition and modernity: castle festivals and monastery concerts in unique settings, museums within historic walls, Germany's first drive-in cinema, and galleries in lofts. The Offenbach district is a member of the KulturRegion FRM and also takes part in the Kultursommer Südhessen.*

#### Discover the Offenbach district:

- + Cider route with orchard meadows
- + Zeppelinmuseum Neu-Isenburg
- + Mühlheim quarries
- + Swimming in Langener Waldsee
- + Seligenstadt with monastery complex
- + Renaissance castle in Heusenstamm
- + Castle Wolfsgarten in Langen
- + Golf courses
- + Dreieichenhain old town and castle ruins

